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 PROTOKÓŁ 0012.6.1.2021 
z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki  

w dniu 21 stycznia 2021 roku 
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130 Urzędu Miasta 
Czas posiedzenia: 15.00 – 16.55 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 
załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczyli Radni- Iwona 
Rosińska oraz Wojciech Marcol – usprawiedliwieni.  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2021 rok  
 

4. Spotkanie z klubami piłkarskimi z Jastrzębia-Zdroju  
5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołów z dnia 19 listopada oraz 10 grudnia 2020 r.  
7. Zakończenie posiedzenia  

 
 
Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Mirosław Kolb. Przywitał 
przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych gości. 
 

Ad. 2 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3 

Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2021 rok, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za 0 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
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Ad. 4 

Spotkanie z klubami piłkarskimi z Jastrzębia-Zdroju 

 
Mirosław Kolb 
 -  Bardzo proszę o zabranie głosu Prezesa GKS Jastrzębie.  
 
Dariusz Stanaszek 
 - Szanowni Państwo jesteśmy w takiej sytuacji, że musimy sobie jakoś radzić.  
W zeszłym roku zanotowaliśmy stratę w granicach 1 mln. zł. W tym roku będziemy 
musieli to uzupełnić. W dużej mierze kontrakty mam do czerwca. Na dzień 
dzisiejszy jesteśmy drużyną z najmniejszym budżetem po Bełchatowie. Koszty 
miesięczne są w granicach 450 tys. zł. W kwestii finansowania mamy wpływy  
z telewizji „Polsat” w kwocie 1 mln. zł oraz z zakładów bukmacherskich.  
 
Mirosław Kolb 
 - Czy podgrzewana pływa na boisku jest gotowa? 
 
Michał Szelong 
 - Tak.  
 
Mirosław Kolb 
 - Jaki był koszt? 
 
Michał Szelong 
 - Nie pamiętam dokładnie, ale ok 2 mln. zł.  
 
Mirosław Kolb 
 - Jak wygląda kwestia parkingów? 
 
Dariusz Stanaszek 
 - Na poziomie I Ligi są wystarczające.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Czy zdajecie sobie Państwo sprawę, że jeżeli chodzi o środki z miasta to była to 
jedyna transza? Czy liczyliście Państwo na więcej środków? 
 
Dariusz Stanaszek 
 - Tak.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Jakie były Państwa oczekiwania ze strony miasta? 
 
Dariusz Stanaszek 
 - Składaliśmy wniosek na 2 mln. zł. Z tarczy finansowej otrzymaliśmy ok. 90 tys. 
zł. Będziemy obserwować czy w tym toku będą jakieś środki pomocowe  
z  Ministerstwa. Nie ma zagrożenia dla funkcjonowania Spółki i Akademii 
piłkarskiej. Większość kontraktów piłkarzy kończy się w czerwcu. Musimy sobie 
jakoś radzić. Akademia funkcjonuje na wysokim poziomie.  
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Andrzej Matusiak 
 - Ma Pan zestawienie jak poszczególne miasta  wspierają swoje Kluby I Ligowe? 
 
Dariusz Stanaszek 
 - Dla przykładu podam: Rzeszów oprócz dotacji otrzymał stypendia w kwocie 150 
tys. zł miesięcznie dodatkowo do kontraktów. Korona  Kielce, która spadla z 
Ekstraklasy otrzymała w ub. roku dotację z miasta w kwocie 5 mln. zł, na 
funkcjonowanie Klubu  do końca roku. My jako Spółka generujemy ekwiwalent 
reklamowy  w wysokości kilkudziesięciu milionów w skali roku.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Aby utrzymać standard jaki teraz jest to ile by musiało być wsparcia z miasta? 
 
Dariusz Stanaszek 
 -  Myślę, że kwota 1 mln. zł wystarczyłaby.  
 
Mirosław Kolb 
 - Proszę o zabranie głosu kolejnego gościa.   
 
Przedstawiciel LZS „Żar Szeroka” 
 -  Szanowni Państwo, Klub funkcjonuje i mam nadzieję, że dalej będzie 
funkcjonował.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Ile otrzymaliście Państwo dotacji z miasta? 
 
Przedstawiciel LZS „Żar Szeroka” 
 - 14 tys. zł. Kwota przeznaczona będzie na opłacenie sędziów, trenerów, 
utrzymanie boiska. Boisko jest Klubu i miasto ma związane ręce jeśli chodzi o 
pewne kwestie. Dość często na boisku przebywają różne osoby, które 
doprowadzają do dewastacji obiektu. Czy jest taka możliwość, aby SM czy Policja 
częściej patrolowały boisko?  
 
Andrzej Matusiak 
 - Jak wygląda sprawa budynku na boisku? 
 
Przedstawiciel LZS „Żar Szeroka” 
 - Póki co nic  w tym temacie się nie zmieniło.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Dużo młodzieży z ul. Gagarina uczęszcza do klubu? 
 
Przedstawiciel LZS „Żar Szeroka” 
 - W tej chwili współpracujemy z  „Orłem” Moszczenica jeśli chodzi o szkolenie 
młodzieży. Jeżeli chodzi o młodzież to tendencja jest zniżkowa.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Jakiej byście Państwo oczekiwali pomocy od miasta? 
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Przedstawiciel LZS „Żar Szeroka” 
 - Marzyłoby się nam ogrodzenie boiska, ale nie jest to teren miasta więc już jest 
problem.  
 
Franek Franciszek 
- W jakim wieku młodzież trenuje? 
 
Przedstawiciel LZS „Żar Szeroka” 
 - Rocznik 2008-2009. W seniorach są chłopcy wieku 16-17 lat. W 90% cały zespół 
opiera się na zawodnikach z Szerokiej.  
 
Andrzej Matusiak 
 - W jakiej wysokości musiałyby być środki finansowe, aby zachować stabilność 
Klubu? 
 
Przedstawiciel LZS „Żar Szeroka” 
 - Ok 30 tys. zł. Chcielibyśmy , aby w przyszłości w Szerokiej  powstało boisko 
typu „Orlik” . Moglibyśmy w zimę trenować.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Proszę Klub Granica Ruptawa o zabranie głosu.  
 
Przedstawiciel Klubu „Granica Ruptawa” 
 - Dziękujemy za dotację, którą otrzymaliśmy z miasta w kwocie 80 tys. zł. 
Wnioskowaliśmy o 180 tys. zł.  Na chwilę obecną prowadzimy dwie drużyny 
seniorów. Obydwa zespoły maja szansę awansu. Chciałabym poruszyć dwie 
kwestie na dzisiejszym posiedzeniu Komisji. Pierwszy to siłowania. Z tyłu za 
Sołectwem mamy otwartą siłownię, z której praktycznie nikt nie korzysta.  
W dzielnicy  Ruptawa mało kto wie, że za Sołectwem znajduje się siłowania.  
W ubiegłym roku powstał pomysł, aby siłownię przenieść na parking przy budynku 
klubowym. Myślę, że w proponowanym miejscu większość mieszkańców Sołectwa 
skorzystałaby z siłowni. Druga rzecz dotyczy oddania boiska w administrowanie   
Miasta.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Czy funkcjonuje UKS? 
 
Przedstawiciel Klubu „Granica Ruptawa” 
 - Tak. Z UKS mamy podpisaną umowę współpracy. Chłopcy, którzy trenują w UKS 
przechodzą później pod nasze skrzydła. Chciałbym jeszcze zapytać czy jest szansa 
wykonania przejścia dla pieszych przy boisku w Ruptawie? Jest to bardzo 
niebezpieczne miejsce.  
 
Franek Franciszek 
 - Czy ktoś z Zarządu rozmawiał z Panią Sołtys w sprawie siłowni? 
 
Przedstawiciel Klubu „Granica Ruptawa” 
 - W zeszłym roku prowadziłem rozmowy. Wydaje mi się, że nie byłyby to duże 
koszty, aby przenieść siłownię koło boiska.  
 
 
 



5 
 

Franek Franciszek 
 - Faktycznie miejsce przy boisku byłoby lepiej pożądane. Wstępnie w tej sprawie 
porozmawiam z Panią Sołtys.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Czy odbywają się konserwacje i przeglądy siłowni w  mieście? 
 
Michał Szelong 
 - Raz w tygodniu sprawdzamy siłownie.  
 
Przedstawiciel Klubu „Granica Ruptawa” 
 - Czy zastanawiano się, żeby wybudować w mieście jeszcze jedno sztuczne boisko 
pełnowymiarowe bądź balon? Bardzo dużo grup młodzieży trenuje.  
 
Mirosław Kolb 
 - Od 3 lat mówimy o balonie, ale niestety z powodu braku środków finansowych 
zadanie nie może być zrealizowane.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Jeżeli w przyszłości będziecie  mieli Państwo jakieś problemy to proszę się  
zgłaszać do Komisji.  
 
Ad.5 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Proponowane wnioski Komisji: 
 
WNIOSEK NR 1 
 
Komisja wnioskuje o częstsze kontrole Straży Miejskiej  wokół boiska LKS  
„Żar Szeroka” przy ul. H. Sławika. Komisja prosi o przedstawianie comiesięcznych 
sprawozdań z realizacji zadania.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie wniosek głosami: za – 3, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
WNIOSEK NR 2 
 
Ze względu na bezpieczeństwo mieszkańców Komisja wnioskuje o wykonanie 
przejścia dla pieszych w obrębie boiska piłkarskiego przy ul. Libowiec w Ruptawie.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie wniosek głosami: za – 3, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Ad. 6 
 
Przyjęcie protokołów z dnia 19 listopada oraz 10 grudnia 2020 r.  
 
Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie.  
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Ad. 7 
 
Zakończenie posiedzenia  
 
Przewodniczący Komisji Mirosław Kolb podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
Monika Dulewicz      Mirosław Kolb 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 


